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                            Notulen Algemene Ledenvergadering van 27 maart 2024 
 

1. Opening 

Norbert opent de vergadering om 20:30 uur en heet alle aanwezigen welkom. Er zijn 40 

aanwezigen en 10 machtigingen. Kijkend naar ledenaantal past dit min of meer bij ca 19% 

van het ledenaantal, zodat wij in overeenstemming met de statuten in de gelegenheid zijn om 

besluiten te nemen tijdens de Algemene Leden Vergadering. De voorzitter meldt dat de 

penningmeester wegens ziekte helaas afwezig is. 

 

2. Mededelingen en ingekomen post 

Paul Spiertz maakt complimenten aan het bestuur voor de tijdige levering van alle relevante 

stukken. 

 

3. Notulen ALV 2023 

Hans de Bos mist in de notulen dat hij zich vorig jaar heeft aangemeld voor de 

nieuwbouwcommissie, waarvan Mark Essenburg de coördinator is. Jos Deen meldt zich bij 

deze ook aan voor deze commissie, zodat wordt besloten dat deze drie leden zich zullen 

buigen over de mogelijkheden van een nieuw clubgebouw. Hans mist ook een verslag over de 

grasmaaieraffaire. Er wordt besloten op een later moment met betrokkenen en bestuur om de 

tafel te gaan om deze kwestie op te lossen. Verder zijn er geen op- of aanmerkingen meer, en 

worden de notulen goedgekeurd. 

 

4. Dick Tump Trofee 

De trofee gaat dit jaar naar Marco Eskes voor zijn bijzondere prestatie bij de NK Indoor. Daar 

werd hij Nederlands Kampioen Indoor op de 800m (mannen 60) in 2:26,46 (de NK Indoor 

Masters 2023 op 4 februari). Op zondag 5 februari bereikte hij de vierde plek op de 1500m in 

5:16,87. Hij dankt Tim en Nicander voor hun niet-aflatende ondersteuning. 

  

5. In het zonnetje 

Dit jaar wordt Hangkam Man in het zonnetje gezet. Ze heeft zich lang ingezet voor de TML-

inschrijvingenteam, maar heeft daarvan vanwege mantelzorgverplichtingen afscheid moeten 

nemen. Helaas is ze niet aanwezig, maar wordt haar bloemetje door Piet Kelder nabezorgd. 

Ook Henk Mulder, die dit jaar is afgezwaaid als coördinator onderhoud krijgt zijn meer dan 

verdiende bloemen voor zijn inbreng en expertise. 

 

6. Lid van verdienste 

Op voordracht van Nico Hemelaar is René Schaap zeer terecht voorgedragen als lid van 

verdienste omdat hij zich al meer dan tien jaar inzet als coördinator van de 

oudpapiercommissie. Traditiegetrouw had de plechtigheid tijdens de nieuwjaarsreceptie 

moeten plaatsvinden, maar toen was René verhinderd. 

 

7. Jaarverslagen diverse commissies 

De coördinatoren geven allen een korte toelichting op hun jaarverslagen. 

  

Ledenadministratie: Nieuw zijn de 37 vrienden van ACW. 

 

TML: Helaas, voor het eerst, een vanwege weersomstandigheden afgelaste editie in 

december. De 7 mensen die niet tijdig op de hoogte waren, werden hartelijk ontvangen met 

https://www.acwaterland.nl/dick-tump-trofee-2023/
https://www.acwaterland.nl/zonnetjes/
https://www.acwaterland.nl/lid-van-verdienste/
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broodjes en bloemen. Aankomende 4 april overlegt het nieuwe TML-team over de 

reorganisatie n.a.v. het aankomende vertrek van enkele teamleden. Er is een vraag over de 

openstelling van de toilethuisjes in het Twiske, die niet bij elke editie toegankelijk zijn. 

  

Kantine: Oproep voor hulp bij coördinatie. Er ontstaat discussie over de prijsstelling (wordt 

over het algemeen te laag bevonden). Hans de Bos zal in overleg met bestuur opnieuw de 

prijsstelling doornemen. 

 

R2R: Een van de afstanden is met instemming van de organisatie in Rotterdam geschrapt 

(antwoord op een vraag van Paul Spiertz).  

 

Oud Papier: Er is overgestapt op meerdere rondes op niet 2 maar 3 zaterdagen per maand. 

Opbrengst meer dan verdubbeld. Er zijn in 2024/25 aanpassingen (meer) nodig om alles te 

kunnen blijven ophalen. 

 

Jeugd: Paul Spiertz maakt compliment over het behoud van de junioren, maar maakt zich 

zorgen om aanwas pupillen. Jasper licht toe dat via de Sportpas zich 12 nieuwe leden hebben 

gemeld (waarschijnlijk ook vanwege de lente). Nicander Kemper vraagt naar schoolestafette. 

Rianne Klooster meldt dat die dit seizoen zal worden georganiseerd. Jasper en Rianne doen 

verder verslag, o.a. van pupillenactiviteiten, de groei in deelname aan wedstrijden (42 

inschrijvingen voor clubkampioenschappen), 6 ACW-atleten gekwalificeerd voor cross. Veel 

spellen en avondactiviteiten. In de toekomst plan om klusdag voor jeugd te combineren met 

de algemene klusdag. 

 

Sponsoring: Nicoliene Papenburg en Bart Melk doen verslag van hun inventarisatie van 

huidige (en toekomstige) sponsoren, de wensen van de leden en maken melding van hun 

sponsorplan. Paul Spiertz vraagt naar de trainerskleding. Bart meldt dat onderhandelingen 

gaande zijn. Bedrijven strikken blijft lastig, ook vanwege concurrentie van andere 

sportverenigingen. 

  

Onderhoud: Menoes Geraets meldt dat ze de gravelbaan geen verbetering vindt. Ze vraagt of 

er onderzoek kan worden gedaan naar oplossingen (walsen?). Verder is ook deze commissie 

op zoek naar nieuwe leden. Ze hebben inmiddels werkkleding gekregen. Henk Mulder geeft 

uitleg over hoe de waterschappen de Breek op peil houden, n.a.v. een vraag van Malcolm 

Henderson. 

 

Schoonmaak: Tot op heden lukt het nog het schoonmaakrooster te vullen al is er afgelopen 

jaar overgegaan op meer inhuur van schoonmaakbedrijf Cordes. Aankomend jaar zullen we 

goed in de gaten houden of het allemaal schoon genoeg blijft, nu Gonny Spits heeft 

aangegeven te stoppen. 

 

Loopgroepen: Roberto Salamida wordt verwelkomd als trainer-in-opleiding (halfjaar vanaf 

mei). Helaas heeft Judith Suiker vanwege gezondheidsproblemen haar assistent-trainerschap 

moeten opgeven. 

 

Vrijwilligers: Vorig jaar is het gelukt bijna alle leden een clubtaak toe te bedelen. De 

commissie gaat bezig met een eerlijkere en betere verdeling van alle clubtaken. 
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8. Verslag kascontrolecommissie 

Menno Wilmans heeft samen met Jan Emaus de financiën gecontroleerd, enkele steekproeven 

gedaan maar geen bijzonderheden of fouten kunnen ontdekken. Hij complimenteert Marina 

met de wijze waarop zij de financiën beheert. Ze is vasthoudend, werkt zeer precies en verzet 

bergen werk. 

  

9. Verkiezing kascontrolecommissie 

Jan van Emaus blijft nog een jaar in de kascontrolecommissie. Menno Wilmans treedt terug. 

Frans Sietses was reserve en schuift door. Piet Kelder wordt reserve. 

 

10. Financieel Jaarverslag 2023/ begroting 2024 

Bij afwezigheid van Marina Griffioen-Hartog presenteert Pieter Bas Opheij op het scherm de 

financiële cijfers. 

 

11. Decharge bestuur 

 De leden geven decharge aan het bestuur voor het gevoerde beleid. 

 

12.  Vacatures/herbenoeming bestuur 

We hebben afscheid is genomen van Pieter Bas Opheij die zijn taken heeft overgedragen 

aan Lianne Damen. René Schaap wordt verwelkomd als nieuw lid Algemene Zaken.  

De overige bestuursleden stellen zich herbenoembaar.  

Pauze 

13. Meerjarenbeleidsplan 

Het meerjarenbeleidsplan wordt toegelicht. 

 

Secretariaat: Naar aanleiding van de discussie over al dan niet aanpassen van de statuten 

(kosten ongeveer 1000- 1400 euro) krijgt een ieder huiswerk mee. Op de site zullen statuten 

(1984) en huishoudelijk reglement worden gepubliceerd om te worden bestudeerd. Op de 

volgende ALV staat er een inhoudelijke discussie hierover op de agenda. 

 

Financiën: Op de vraag van Paul Spiertz of er inmiddels een declaratieformulier op de website 

beschikbaar is, kan met ja worden geantwoord. Dat is te downloaden van de site (via het 

tabblad Contactpersonen). 

  

Jeugd: In de toekomst wordt een aparte commissie baanatletiek gevormd. Er wordt gekeken 

of het budget voor het krachthonk omhoog kan. 

 

Communicatie: In de toekomst zal een aparte commissie voor communicatie worden 

gevormd. Piet Kelder oppert of daarvoor wellicht studenten kunnen worden ingeschakeld 

(stageplek). 

  

Loopgroepen: Naar aanleiding van het meerjarenplan om een VOG voor alle trainers verplicht 

te stellen wordt er een interessante en levendige discussie gevoerd. Piet Kelder stelt dat het 

beter is dit nu te regelen dan wanneer er echt wat speelt. Roberto Salamida draagt aan dat 

we door het hebben van een vertrouwenspersoon logischerwijs ook zouden moeten overgaan 

op VOG. Voorstel aangenomen. Jasper Bookelman neemt de taak op zich dit voor alle trainers 

te regelen. 

 

https://www.acwaterland.nl/statuten-en-huishoudelijk-reglement-acw/
https://www.acwaterland.nl/statuten-en-huishoudelijk-reglement-acw/
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Onderhoud: Voorstel om standaardbudget te verhogen van 4000 naar 8000 euro wordt 

aangenomen. Voorstel verhogen reservering clubhuis van 15000 naar 20000 wordt niet 

aangenomen, omdat dit niet in de begroting 2024 past. Er wordt besloten het restant batig 

saldo automatisch aan de reservering clubhuis toe te schrijven (bovenop de 15000 euro). Bart 

Melk vraagt of er al een PVE (Plan van Eisen) is voor de nieuwbouw. Die is er nog niet. De 

nieuw aangestelde commissie gaat ermee aan de slag. 

 

Vrijwilligers: Lianne Damen geeft kort uitleg over de enquête omtrent clubtakeninzet, waaraan 

gewerkt wordt. 

 

14. Rondvraag 

Paul van Hal wijst erop dat de nooduitgang geblokkeerd is. Dit blijkt bij het gereedmaken van 

de ruimte voor de ALV gebeurd te zijn. Aandachtspunt voor de volgende ALV. Menoes 

Geraerts wijst erop dat ze de ALV te lang vond duren. Het bestuur zal zich opnieuw beramen 

op een betere invulling van de ALV, al wijst Bart Melk erop dat het waarschijnlijk een 

verplichting is een aantal zaken sowieso met de voltallige vergadering te bespreken. 

  

15. Sluiting 

  Norbert sluit de vergadering om 22.50 uur en dankt alle aanwezigen. 

 


